

3rd August 2026

3 أغسطس 2026

**Subject: Appointment of Chief Financial
Officer for OQ Exploration and Production
S.A.O.G.**

**الموضوع: تعيين الرئيس التنفيذي للشؤون المالية لأوكيو
للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع.**

In accordance with the disclosure requirements, OQ Exploration and Production S.A.O.G. ("OQEP" or the "Company") hereby announces that the Board of Directors of the Company (the "Board") has appointed Khalid Nassir Ali Al Qassabi as Chief Financial Officer, effective 5th October 2026.

امثالاً لقواعد الإفصاح، تود شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع. "الشركة" أن تفيدكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة قرر تعيين خالد بن ناصر بن علي القصابي رئيساً تنفيذياً للشؤون المالية للشركة اعتباراً من 5 أكتوبر 2026م.

Khalid is a highly accomplished finance executive with 20 years' experience in corporate finance, capital markets, business performance, treasury, financial reporting, risk management, and investor relations. He holds a bachelor's degree in accounting and finance from the University of Leeds, United Kingdom.

يمتلك خالد القصابي خبرة 20 سنة خبرة في مجالات التمويل المؤسسي، وأسواق رأس المال، وإدارة الأداء المالي، والخزينة، وإعداد التقارير المالية، وإدارة المخاطر، وعلاقات المستثمرين. ويحمل درجة البكالوريوس في المحاسبة والمالية من جامعة ليدز بالمملكة المتحدة.

The Board extends its heartfelt best wishes to Khalid Al Qassabi and remains confident in his leadership driving the financial growth of OQEP.

يعرب مجلس إدارة الشركة عن ثقته بخالد القصابي في قيادة الأعمال المالية وتحقيق أهداف الشركة متمنين له التوفيق والسداد.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام.



اسحاق المحروقي
أمين اسر
Ishaq Al Mahrouqi
Board Secretary

